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Hijink (SP), | 1892 De Kamer,
Paulusma (25295)
(D66) gehoord de beraadslaging,

constaterende dat patiénten met postinfectieuze klachten,
zoals na een coronabesmetting, een grote diversiteit aan

klachten en symptomen hebben, waar veel verschillende

behandelopties voor bestaan;

constaterende dat het in het belang van de patiénten en de

maatschappij is dat er snel effectieve en goed aangepaste

behandelingen worden ontwikkeld;

overwegende dat voor andere ziekten, zoals Q-koorts en

Lyme, expertisecentra daar een belangrijke rol in spelen;

verzoekt de regering om, in gesprek met ziekenhuizen, een

landelijk expertisecentrum op te richten waar kennis en

ervaring verzameld wordt voor de behandeling van postcovid
en andere postinfectieuze aandoeningen,

en gaat over tot de orde van de dag.

Westerveld 1905 De Kamer, COVID zorg

(GL), Kuiken | (25295) 512e

(PvdA) gehoord de beraadslaging, 5.1.2e |

constaterende dat de capaciteit van de intensive care in

Nederland tot de laagste in Europa behoort en een lage
capaciteit onwenselijk is bij calamiteiten zoals een pandemie;

constaterende dat tijdens de coronacrisis aan het licht kwam

dat er een groot verschil bestond tussen de ic-capaciteit in

theorie en in de praktijk;

overwegende dat de Nederlandse Vereniging voor Intensive

Care en V&VN stellen dat het "een goede keuze is om meer

basiscapaciteit na te streven" op de ic;

verzoekt de regering om te streven naar een ic-basiscapaciteit
van ten minste 1.150 bedden en met regelmaat in de praktijk
te toetsen of deze capaciteit ook wordt gehaald,

en gaat over tot de orde van de dag.
Van Hattem | AR (25295) | De Kamer, COVID zorg

(PW),
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Faber-Van gehoord de beraadslaging,
de Klashorst

(PWV), constaterende dat het kabinet niet voornemens is de ic-
Bezaan

capaciteit structureel te verhogen;
(PVV), Ton

van constaterende dat in Belgié de ic-capaciteit twee keer zo grootesteren
: 7

(PWV), Van
is als in Nederland;

Strien (PVV)
overwegende dat een te beperkte ic-capaciteit bij eerdere

coronagolven voor het kabinet een van de voornaamste

redenen was om tot collectieve maatregelen over te gaan;

overwegende dat voor de langetermijnaanpak een hogere ic-

capaciteit dient te worden nagestreefd om opnieuw inzet van

collectieve maatregelen te voorkomen;

overwegende dat, gelet op het langetermijnperspectief, de tijd
en ruimte beschikbaar kan worden gemaakt om meer

personeel te specialiseren in intensivecarezorg en meer

capaciteit kan worden gezocht in ziekenhuizen voor ic-bedden;

roept het kabinet op de bestaande ic-capaciteit te behouden

en vanaf nu structureel te verhogen, zowel qua bemensing,
apparatuur als spullen,

en gaat over tot de orde van de dag.
Paulusma 1909 De Kamer, COVID zor

ose) | (25259 BEDS.Tielen gehoord de beraadslaging,

(VVD),
Bikker (CU) constaterende dat patiénten met postcovid een grote

diversiteit aan klachten en symptomen hebben, waar veel

verschillende behandelopties voor bestaan;

constaterende dat in Nederland vele honderdduizenden

patiénten postcovidklachten hebben;

overwegende dat voor veel van die patiénten postcovid een

grote impact heeft op hun leven en dat we nog niet genoeg

weten over de adequate behandeling;

verzoekt de regering om, in gesprek met het veld, te

onderzoeken of huidige lopende onderzoeken naar postcovid
goed aansluiten bij de wensen voor onderzoek uit het veld,
met speciale aandacht voor biomedisch onderzoek, en hier

eventueel meer prioriteit aan te geven indien blijkt dat er

momenteel te weinig biomedisch onderzoek wordt gedaan
naar postcovid,

en gaat over tot de orde van de dag.

Omtzigt, 1916 De Kamer,
Westerveld | (25295) Cee(GL), Van gehoord de beraadslaging,
der Plas

(BBB), constaterende dat honderdduizenden mensen langdurig
Kuiken klachten hebben of gehad hebben na een doorgemaakte

(PvdA), coronabesmetting;
Agema

(PVV), Den verzoekt de regering te bevorderen dat er structureel meer

Haan onderzoek gedaan wordt naar long covid, de diagnose, de

(Fractie Den biomedische oorzaak van long covid, de frequentie en de
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Haan), mogelijke behandelmethodes;
Koekkoek

Giindodan, maand te informeren,
Azarkan

(DENK), en gaat over tot de orde van de dag.
Eerdmans

(JA21),
Stoffer

(SGP), Van

den Berg
(CDA),
Hijink (SP)

(Volt), verzoekt de regering de Kamer daarover binnen ongeveer een

Toezeggingen PDCZ

Minister Kuipers:
Voorzitter. Mevrouw Van den Berg vroeg ook: hoe verloopt het gesprek met de

Patiéntenfederatie over hun voorstel om een aparte longcovidkliniek op te richten?

Ik heb kennisgenomen van dit voorstel. Ik ben tevens op de hoogte van het plan
van C-support voor de inrichting van expertisecentra voor postinfectieuze
aandoeningen. Ik richt me allereerst op dat laatste, ook gezien de grote aantallen

patiénten waar het om gaat. Ik vind het goed dat C-support zich hardmaakt voor

mensen met langdurige klachten na een covidbesmetting en blijf de komende

periode in gesprek om te kijken wat er nodig is voor deze groep. De uitkomsten

van die gesprekken nemen minister Helder en ik graag mee in

besluitvorming over toekomstig beleid.

ie

Stoffer (SGP)

Minister Kuipers: Dat betekent dat ik verzekeraars oproep om samen met

zorgaanbieders hierover voor september duidelijkheid te geven. Ik ben van

harte bereid om zo nodig zelf mee te helpen bij die gesprekken. Wat mij
betreft moet er voor 2023 sturing zijn dat covidzorg integraal meegenomen
wordt in het totaal van de zorgcontractering.

cEEENE3&0 |

Mevrouw Bikker (ChristenUnie): long covid

Minister Kuipers:
Ik wil deze klemmende opdracht heel graag meenemen naar minister

Helder. Ik zie hier mensen ja knikken. Ik wil haar vragen om nog voor het

zomerreces een brief naar de Kamer te sturen.

Minister Kuipers:
Voorzitter, er is ondertussen contact geweest met minister Helder. Zij geeft
aan dat zij uw Kamer voor een eventueel tweeminutendebat volgende week
een brief zal sturen met daarin zowel een terugkoppeling over het gesprek
met de aanbieders van de petitie als de concrete vervolgstappen die zij wil

zetten.

—

Mevrouw Van den Berg (CDA):
Het tweede is dat er een overzicht zou komen van de bezetting en de wachtlijsten
van alle ziekenhuizen. Kan de minister ons toezeggen dat hij ons ergens deze zomer

een brief schrijft om ons te laten zien of het allemaal zeg maar in place en helemaal

gereed is? Ik wil dus dat we daar een schriftelijke terugkoppeling op krijgen.

Minister Kuipers:
Dan vroeg mevrouw Van den Berg ook: het expertteam heeft modules ontwikkeld,

bijvoorbeeld voor zuurstof thuis, en er komt een overzicht met wachtlijsten; kunnen

we dat overzicht krijgen met de stand van zaken voor de zomer? Ik kan voor het

reces een overzicht geven van waar wij staan. Ik zal dan nog niet een

volledig overzicht kunnen geven van de daadwerkelijke wachtlijsten, want
de opdracht aan de ziekenhuizen is om in de zomer, de maanden juni, juli
en augustus, die inventarisatie te doen. Dus hun resultaten kan ik niet

COVID

-
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eerder dan eind augustus, begin september, op zijn vroegst, volledig
compleet hebben.


